
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Onsdag d. 21. maj 2025 
Tidspunkt: 17:00 – 19:30 
Mødested: Janderup Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Bettina Harck Korsholm (afbud) 
Caspar Sylvest 
Thomas Bork Kjelgaard 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 

Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen (afbud) 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Clara Hansen 
Clara Skovfoged (afbud) 
Hugo Hymøller (afbud) 

 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 

Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer 

 

2.  Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 - Formanden kvitterer for en god ”minisamfunds” 
emneuge/skolefest. 
Ad. 2 – En tanke om at minisamfundsmodellen godt kan 
overføres til Blåvandshuk på den eller anden måde. 
Der er ansat 2 nye lærere på Blåvandshuk Skole. 
Der var 20 ansøgere, hvoraf ca. 8 var meget kvalificerede. Heraf 
blev de 5 indkaldt til samtale. 
På Janderup Skole er der også slået en stilling op. Der afholdes 
samtaler om en god uges tid. 
Der er pt. 17 ansøgere, hvoraf mange har været på besøg. 
Begge Skoler har lavet samarbejdsaftale med UCSyd om at være 
praktikskoler. 
Derfor uddannes en praktikvejleder på hver skole. 
Fagfordelingen kører på begge skoler. 
Snak om fordelingsprincipper. 
Ad. 3 – Sygefraværsstatistikken er pt. meget tilfredsstillende. 
Ad. 4 – Der arbejdes meget med særligt 3 fokuspunkter: 1. en 
klassefodboldturnering med mix, drenge og pigehold, et møde 



 

med Betina om maden i skoleboden, en indkøbstur til brugsen fx 
hver fredag i 12-eren. 
Mange spørgsmål fra forældrerepræsentanterne. Flest om 
indkøbstursforslaget. 
Thomas fortalte kort om ledelsens samarbejde med 
mellemtrinnets elevråd. 
Ad. 5 – 5.kl. er pilothold i SamLejren på deres lejrskole. Anne 
Mette fortalte kort om indholdet. 

3.   Økonomi – opdatering 
og godkendelse af 
budget forbrugskonti 
(bilag 1) 

Thomas orienterede om økonomiens opdeling mellem løn- og 
aktivitetskonti. 
Herefter mere detaljeret om forskellige konti under 
aktivitetskontoen. 
Pt. ser det ud til at vi kommer ud af 2025 med en lønkonto i 
balance. 

4.  Den kommende 
skoleudviklingssamtale 
27. maj 2025. 
Kl. 16:30. 
Input til dagsorden og 
snak om deltagere 
(bilag 2) 

Thomas gennemgik ideen bag skoleudviklingssamtalen, 
samtalens obligatoriske indhold og ledelsens / Pædagogisk 
Udvalgs forslag til vores oplæg om årets udviklingsarbejde i såvel 
skole som klub. 
Kort drøftelse af det praktiske – deltagere, lokation m.m. 

5.  Fokusområder 
kommende skoleår 
(bilag 3) – orientering 
om planlægning af 
kommende skoleår 

Thomas forklarede ledelsens model for kommende skoleårs 
fokusområder: 
Fokus på elevernes stemme, hvordan et fokusområde af den art 
kan implementeres i praksis igennem et fast koncept, hvordan 
eleverne også skal vænnes til at deres stemme har betydning og 
hvordan der følger et ansvar med når man bliver hørt og taget 
alvorligt. 
Fokus er også på elevernes pauser, på at få personalet til at 
deltage i en dialog om hvordan vi hver især kan tage 
professionelt ansvar for det gode frikvarter på en anderledes 
konstruktiv måde end den klassiske gårdvagt. 
Grundideen er at eleverne skal komme igennem deres skolegang 
med en opfattelse af at de har haft 10 gode år på Janderup eller 
Blåvandshuk Skole. 
Snak om progression og potentiale i stedet for karakterræs eller 
vurderinger i forhold til en middelværdi eller et 
landsgennemsnit. 
Snak om hvordan trivsel og faglig udvikling er hinandens 
forudsætninger. 
Snak om enkeltelementer i modellen. 
Snak om de 33 punkter i kvalitetsprogram for folkeskolen. 
Især om Juniormesterlæren. 

6.  Eventuelt Næste møde er med spisning – 18/6 – derfor varer det 3 timer. 
 


